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Dank! Zie paar punten. We schieten hier wel direct optie 1 zelf af valt me op. Dan leggen we eigenlijk maar 1 optie voor aan het

directeurenoverleg. Is dat nou echt hoe we het willen doen vraag ik me af? Ik heb het al iets opener geformuleerd, omdat ik de

deur nog wel op een kier zie staan voor optie 1 en er ook wel wat aangrijpingspunten te vinden zijn daartoe in de voorlichting
van de RvS, maar wel klein kiertje, omdat zij er behoorlijke eisen in termen van onderbouwing bij voegen (die dus in het huidige
voorstel nog verre van afdoende is, zo begrijp ik het).

Graag ook even jullie blik nog hierop! Altematief is dat we de juridische taxatie nog even in de binnenzak houden voor

advisering van onze eigen bewindslieden (zo zullen de juristen van het andere departementen het neem ik aan ook doen).
Groet,
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Hierbij sturen we jullie de nota behorend bij de Kamerbrief over post-COVID.
Kunnen jullie uiterlijk om 16.00 uur jullie opmerkingen sturen?
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Allen,

Dank!! Echt top werk van jullie samen. Ik heb een aantal suggesties, ook in de kantlijn. Zie bijgevoegd.

Groet!
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Bijgaand vinden jullie onze laatste versie van de Kamerbrief. [EEEen|BEd van WJZ hebben hierop meegelezen.
Lukt het jullie om hier zo spoedig mogelijk naar te kijken? De nota voor het BWO volgt later. Deze beide stukken willen we graag
eind van de middag delen met de andere departementen ter voorbereiding op het directeurenoverleg.

De stukken worden via een Marjolein zaak aangeboden aan de minister. Dan volgt ook nog een nota ter voorbereiding voor

alleen onze minister.

Dank alvast!

Groet AES


